
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i IF-klubben den 15/1-2019 hos Niels Flandrup 

 

Mødedeltagere: Niels Flandrup, Bjarne Pedersen, Christian Holmberg og Bo Garny 

Afbud: Kay Nylander, Claus Eskildsen og Magnus Reitzel 

 

1) Regnskabsstatus. Bo rapporterede at klubbens likviditet forsat er sund, pt. 27.833,77 DKK. Antallet 

af medlemmer er 107, vi budgetterer med 105 for det ny regnskabsår. 

2) Kommende generalforsamling. Indkaldelsen udsendes af Bo den 16/1. Den endelige dagsorden for 

generalforsamlingen udsendes elektronisk senest den 27. februar. Til generalforsamlingen sørger 

Kay for at trykke regnskab og budget, Bjarne for stemmesedler og Bo for stemmeretsbevis. Niels 

kontakter Preben Lerche angående dirigentrollen. 

3) Status af hjemmesiden efter opsigelse of Onecom. Dette synes ikke at have givet ophav til nye 

problemer på hjemmesiden 

4) Status på Facebook. Facebookgruppen er stadig meget aktiv. Bestyrelsen drøftede Facebookindlæg 

med salg for øje, men finder ikke for indeværende at der skal reguleres på sådanne indlæg. 

5) Klasseside under Dansk Sejlunion. Christian påbegynder etablering af en IF-klasseside på DS’s 

hjemmeside.  

6) Indlæg til Medvind. Bjarne skriver stadig på en artikel om manglende forsikringsdækning under 

brug af løftestrop.  

7) Kommende kaparrangementer inkl. Europæisk IF-mesterskab. Punktet overføres til næste 

bestyrelsesmøde. 

8) IF-klubben 50 års fødselsdag. Vi håber at kunne arrangere et fødselsdagstræf den 24.-25- august 

2019. Nærmere info følger til foråret. 

  


